

СОДЕРЖАНИЕ

ЭКОНОМИЧЕСКИЕ НАУКИ

Региональная и отраслевая экономика

- Золотарев Н.А., Кузяшев А.Н., Рахматуллин Ю.Я.** Импортзамещение в экономике России на современном этапе 5
- Ниметулаева Г.Ш.** Применение цифровых технологий при оценке профессиональных рисков в сфере охраны труда и техносферной безопасности 10
- Ревунов С.В.** Проблемы переработки отходов электрического и электронного оборудования: социально-эколого-экономический аспект 16

ФИЛОЛОГИЯ

Теория литературы

- Жилина И.А., Аладли Халиль Абуд Альрдх Мхейсин** Образ земли обетованной как средство выражения аксиологической концепции автора в поэзии Х.Н. Бялика 21

Языки народов зарубежных стран

- Ван Вэй** Исследование роли китайских рабочих в революции на территории Дальнего Востока и Сибири России 26
- Ibatova A.Z., Sidorov K.S.** Students' Social Media Engagement and Fear of Missing out (FoMO) 32
- Се Хуэй, Ван Хайфэн** Исследование наследования и инноваций трансграничных этнических меньшинств в России и в Китае 38

CONTENTS

ECONOMIC SCIENCES

Regional and Sectoral Economy

- Zolotarev N.A., Kuzyashev A.N., Rakhmatullin Yu.Ya.** Import Substitution in the Russian economy at the Present Stage 5
- Nimetulaeva G.Sh.** The Use of Digital Technologies in the Assessment of Occupational Risks in the Field of Occupational Safety and Technosphere Safety 10
- Revunov S.V.** Problems of Recycling Waste Electrical and Electronic Equipment: Socio-Ecological-Economic Aspect..... 16

PHILOLOGY

Literary Theory

- Zhilina I.A., Aladli Khalil Aboud Alrdh Mheisin** The Image of the Promised Land as a Means of Expressing the Axiological Concept of the Author in the Poetry of Kh.N. Bialik..... 21

Languages of the Peoples of Foreign Countries

- Wang Wei** Research of the Role of Chinese Workers in the Revolution in the Far East And Siberia of Russia 26
- Ibatova A.Z., Sidorov K.S.** Students' Social Media Engagement and Fear of Missing out (FoMO)..... 32
- Xie Hui, Wang Haifeng** A Study of Inheritance and Innovation of Cross-Border Ethnic Minorities in Russia and China 38